
 

 

 

Enskede-Årsta-Vantör 

Stadsdelsnämnd 

2023-05-23 

 

Förvaltningens Twitterkonto 

 

Enskede-Årsta-Vantör stadsdelsförvaltning stänger efter 11 år ner sitt Twitterkonto. 

Anledningen uppges vara att man endast har 200 följare och inte känner att man når 

målgruppen.  

 

 

 

Mot bakgrund av detta vill jag därför fråga följande: 

1. Hur många timmar har förvaltningens kommunikatörer lagt på Twitterkontot?  
 

2. Vilken (schablonmässig) timlön har kommunikatörerna haft under dessa 11 år?  
 
 
 
Emelie Wassermann (SD)  
 
Alexander Klaréus (SD)  
 
 


